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Bijna reces.....  

Dit is de laatste nieuwsflits van de Provinciale Statenfractie van de ChristenUnie voor het zomerreces ingaat. 
Het is een uitgebreide nieuwsflits deze keer, maar er is dan ook veel gebeurd. Zo werd ondermeer het besluit 
over de vernieuwbouw Thialf genomen, de Kadernota 2014 werd besproken en het programma Wurkjen foar 
Fryslân kreeg zijn beslag waardoor maar liefst € 300 miljoen in de Friese economie wordt gepompt. Voor de 
ChristenUnie fractie in Provinciale Staten breekt nu een periode aan van rust en reflectie. Het reces eindigt op 
maandag 25 augustus. We wensen u allen een fijne vakantie toe.  

 

 

Anja Haga: 'Verdeel het NUON geld eerlijk'  

 

 



Toen ik maandag terugdacht over de gang van zaken rond het NUON geld kwam de volgende zin bij me naar 
boven: ‘Behandel anderen zoals je wilt dat ze jullie behandelen.’ (Lucas 6:31) Stel, iemand zegt: ik heb een 
geldpotje en daar wil ik goede dingen mee doen. Je mag een cadeau uitzoeken. Zeg maar wat je wilt en wat 
het kost. Je levert je wensenlijstje in en hoort niets. Maar op zaterdagochtend lees je de krant en wat zie je? 
De gulle gever heeft zelf allemaal cadeaus uitgezocht, en het grootste deel van het potje opgemaakt. Hoe zou 
dat voelen? Je voelt je bekocht. Zo wil je niet behandeld worden. Helaas behandelt het provinciebestuur de 
friezen wel zo als het gaat om NUON-geld. Het is een farce. Lees verder  

 

Duurzaam energiefonds weer een stapje dichterbij  

Het Fûns Skjinne Fryske Enerzjy (FSFE) krijgt steeds meer vorm nu de Staten van Fryslân 
een buffer van € 100 miljoen in het leven hebben geroepen om risico’s op te vangen. Dat is nodig omdat het 
fonds wordt aangewend voor projecten die niet op voorhand winstgevend zijn. De Staten besloten woensdag 3 
juli een groot deel van het geld uit de verkoop van NUON-aandelen te gelde te maken in de Friese 
samenleving. De buffer van € 100 miljoen is ook afkomstig uit deze NUON-reserve. Lees verder  

 

Fryslân moet eerder advies vragen aan Reizigersplatvorm ROCOV  

 De ChristenUnie wil dat de Provincie Fryslân het Regionaal Overleg Consumentenbelangen Openbaar 
Vervoer (ROCOV) veelvuldig en in een vroeg stadium bij plannen voor openbaar vervoer betrekt. De provincie 
is wettelijk verplicht om het ROCOV om advies te vragen met betrekking tot openbaar vervoer, maar in de 
praktijk gebeurt dat niet altijd. “ROCOV is de stem van reizigers, de gebruikers van het openbaar vervoer”, 
zegt Anja Haga fractievoorzitter van de ChristenUnie. “Hun adviezen moet gehoord worden op het moment dat 
de plannen nog bijgestuurd kunnen worden. Niet achteraf, dan valt er weinig meer te repareren”. Een 
meerderheid in de Staten van Fryslân was het daarmee eens en steunde een motie van de ChristenUnie om 
de rol van ROCOV in Fryslân te versterken.  Lees verder  

 

ChristenUnie stelt € 2 miljoen veilig voor fietsers en wandelaars  

Het aantal verkeersongelukken waarbij fietsers en wandelaars betrokken zijn, is in de 
afgelopen 10 jaar gestegen. Dat terwijl het aantal ongelukken met motorvoertuigen in dezelfde periode afnam. 
Het was aanleiding voor de ChristenUnie om bij het bespreken van de Kadernota 2014 op woensdag 3 juli 
extra aandacht te vragen voor de verkeersveiligheid van fietsers en wandelaars. De meerderheid van de 
Staten stemden in met een motie van de ChristenUnie om € 2 miljoen te reserveren voor oplossen van 
verkeersonveilige situaties voor wandelaars en fietsers. Lees verder  

http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/564131
http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/564229
http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/564228
http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/564227


 

Opinie Anja Haga: Geld van en voor de Friezen  

In de week dat de Kadernota 2013 op de agenda van de Provinciale Staten stondm, schreef 
Anja Haga een opinieartikel over de manier waarop het NUON-geld wordt ingezet. Het artikel werd in beide 
Friese kranten gepubliceerd. Voor wie het niet gelezen heeft hieronder nog eens de tekst: 
De laatste weken staat het NUON-geld volop in de belangstelling. Nu de Friese economie een impuls kan 
gebruiken wil het college van Gedeputeerde Staten 300 miljoen investeren. Het NUON-geld is bijeengebracht 
door onze pakes en beppes. Het is op de bank gezet zodat hun kinderen en kleinkinderen er voordeel van 
zullen hebben. Een appeltje voor de dorst in barre tijden. Gezien de economische recessie en stijgende 
werkloosheid is dit zeker het moment om een hap te nemen van het appeltje. Maar komen de Friezen er zelf 
ook nog aan te pas? Lees verder  

 

NUON geld ook voor mensen met arbeidshandicap  

Het NUON geld moet ook worden ingezet om mensen met afstand tot de arbeidsmarkt aan 
het werk te helpen. Dat vindt de ChristenUnie in Provinciale Staten van Fryslân. De Sociale Werkvoorziening 
zit in zwaar weer door bezuinigingen van zowel Rijk als gemeenten. Het wordt daardoor steeds moeilijker voor 
mensen met een arbeidshandicap om aan een baan te komen. Lees verder  

 

Fryslân moet meedoen met actieplan Ondernemersvriendelijk 
aanbesteden  

 Diverse kennisinstellingen en de Provincies Groningen en Drenthe participeren in het 
actieplan Ondernemersvriendelijk Aanbesteden, maar de Provincie Fryslân is niet vertegenwoordigd. De 
Statenfractie van de ChristenUnie in Fryslân vindt dat jammer en stelt hierover schriftelijke vragen aan 
Gedeputeerde Staten. Het actieplan is een initiatief van MKB-Nederland Noord, werkgeversorganisatie VNO-
NCW Noord, Bouwend Nederland Noord en de Kamer van Koophandel Noord-Nederland. Lees verder  

 

.  

Trein naar noorden ook met 200 km per uur  

 De ChristenUnie in de Staten van Fryslân wil dat de gedeputeerde zijn uiterste best doet om 
mogelijk te maken dat de treinen van en naar het noorden met een snelheid van 200 km per uur gaan rijden. 
In de Tweede Kamer is een motie aangenomen waarin NS wordt verplicht bij de aanschaf van nieuwe 
intercitytreinen voertuigen te kopen die minimaal die 200 km per uur kunnen halen. De Statenfractie stelt 
schriftelijke vragen aan de gedeputeerde. Lees verder  

http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/563912
http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/563817
http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/563226
http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/563173


 

Besluit over Thialf uitstellen tot na definitieve keus voor topsporthal  

Het finale besluit over de vernieuwbouw van ijsstadion Thialf in Heerenveen en het 
bijbehorende budget moet worden genomen nadat de KNSB/NSF een definitieve keuze heeft gemaakt voor de 
topsportlocatie. Dat vindt de Statenfractie van de ChristenUnie in Fryslân. De fractie wijkt daarmee af van 
geluiden van andere fracties in de Staten die de plannen nu al ongewijzigd willen doorzetten. “Dat willen we 
misschien ook, maar niet op dit moment”, aldus Ynze de Boer. Lees verder  

 

Derde trein Leeuwarden-Zwolle niet in routeplanners  

 De derde trein naar Zwolle met een overstap in Meppel wordt niet getoond in de 
routeplanners van NS en 9292. De derde trein rijdt al vanaf eind april. De routeplanners zouden daarom drie 
reismogelijkheden naar de Randstad moeten tonen, maar laten er slechts twee zien. De derde trein met 
overstap in Meppel wordt in het geheel niet genoemd als optie. Als Zwolle als eindbestemming wordt 
opgevoerd tonen de routeplanners de mogelijkheid wel. ‘Een rare zaak,’ vindt Anja Haga, fractievoorzitter van 
de ChristenUnie in de Friese Staten. Ze stelt hierover schriftelijke vragen aan Gedeputeerde Kramer. Lees 
verder  

 

Op bezoek bij Kijlstra Ambulancegroep in Drachten  

Fryslân is een uitgestrekte provincie met veel platteland dat niet in alle gevallen goed 
ontsloten is. Voor de ambulancedienst van Kijlstra in Drachten is het dan ook niet eenvoudig te voldoen aan 
de afgesproken aanrijtijd van 15 minuten na een melding. “Dat halen we in de praktijk in meer dan 90 % van 
de gevallen, maar niet overal”, zegt directeur Sietse Kijlstra.  Het dwingt het bedrijf om meer ambulanceposten 
in te richten en 60 mensen extra in te zetten. Tegelijkertijd blijft het aantal ritten gelijk en ook het aantal 
handelingen dat het personeel uitvoert, wordt niet hoger. Dat leidt ertoe dat mensen minder vaak een 
verrichting uitvoeren en het gevaar dreigt dat personeel in dat geval minder ervaren raakt en dus aan kwaliteit 
inboet. De Provinciale Statenfractie van de ChristenUnie en de raadsfractie van Smallingerland waren onlangs 
op bezoek bij  de Regionale Ambulance Voorziening (RAV) van Kijlstra Ambulancegroep Fryslân in Drachten. 
Lees verder  

 

Fractieondersteuning weer op sterkte  

http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/561154
http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/561691
http://fryslan.christenunie.nl/k/news/view/561691
http://fryslan.christenunie.nl/page/32831


Met groot genoegen melden we u dat onze fractiemedewerkster Sipkje Messink haar taken 
weer heeft opgepakt. Tot aan de vakantie heeft ze op therapeutische basis een aantal dagdelen gewerkt. Na 
de vakantie gaat ze weer volop aan het werk. We zijn de Here dankbaar dat Hij haar weer gezond heeft 
gemaakt en dat het herstel zo voorspoedig verloopt. De terugkeer van Sipkje betekent ook dat we afscheid 
hebben genomen van Henny Haarsma-'t Lam die de fractie bij afwezigheid van Sipkje secretarieel heeft 
ondersteund.  

 

Fractievergadering bijwonen  

De Provinciale Statenfractie van de ChristenUnie vergadert bijna elke maandagavond. U bent van harte 
welkom om een vergadering bij te wonen. Wilt u zich dan wel wel van tevoren aanmelden bij onze  
fractiemedewerkster Sipkje Messink? messink@fryslan.nl of telefonisch 058-2928801.  

 

ChristenUnie op Twitter en Facebook  

Volg de ChristenUnie Fryslân ook op Twitter: @CUFryslan 

Ook de individuele Statenleden zijn te volgen op Twitter: 
Anja Haga: @anjahaga 
Wiebo de Vries: @wiebodevries 
Ynze de Boer: @YdeBoer 
Voor alle nieuws over de ChristenUnie Fryslân kijk op onze website: www.fryslan.christenunie.nl 
ChristenUnie op Facebook: http://www.facebook.com/CUFryslan  

#samen       #schepping       #sterk  
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